
                                                                                      Jelenia Góra, dnia 12 września 2018 r.

S.521.3.7.2018

Protokół z XXVI posiedzenia Rady Działalności Pożytku Publicznego 
Miasta Jelenia Góra, 12.09.2018 r., godz. 14:00, UM ul. Okrzei 10.

Pan  Mirosław  Bołociuch  Przewodniczący  Rady  otworzył  XXVI  posiedzenie  witając
obecnych zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. Poinformował,
że  tematem  posiedzenia  jest  omówienie  programu  współpracy  Miasta  Jelenia  Góra
z organizacjami pozarządowymi na 2019 rok. Zaproponował zgłaszanie uwag.

Pan  Lech  Piotrowski  zaznaczył,  że  program  jest  obszernym  dokumentem.  Następnie
odczytał fragment:

„ … V FORMY WSPÓŁPRACY I SPOSÓB REALIZACJI PROGRAMU

18)  konsultowanie  z  Podmiotami  Programu  lub  Radą  Działalności  Pożytku

Publicznego  Miasta  Jelenia  Góra  projektów  aktów  prawa  miejscowego

w  dziedzinach  dotyczących  działalności  statutowej  tych  Podmiotów;

19)  przekazywanie  informacji  do Rady Działalności  Pożytku Publicznego Miasta

Jelenia Góra o planowanych działaniach mieszczących się w zakresie działalności

statutowej Podmiotów Programu; ...” i zgłosił zastrzeżenie, że Rada zwracała się

z pismami do Prezydenta Miasta i została źle potraktowana. Poprosił o zwrócenie

na  to  uwagi  na  rzecz  łatwiejsze  pracy  kolejnej  Rady.  Przypomniał  o  pismach

do  Prezydenta  Miasta  w  sprawie  samogu  w  Jeleniej  Górze  i  otrzymanych

odpowiedziach.  Zaproponował  zamieszczenie  tych pism na stronie  internetowej

miasta.

Pan  Mirosław  Bołociuch  odczytał  z  programu  główne  punkty:  priorytetowe  zadania

publiczne i zaproponował zgłaszanie uwag do poszczególnych działów. Sam powiedział,

że jest wiele pojęć ogólnych.

Pan  Zygmunt  Łaskawiec  zgłosił  wątpliwość  czy  Rada  powinna  program  na  2019  rok

opiniować z uwagi na upływającą kadencję Prezydenta Miasta i Rady Miejskiej?

Pan Robert Obaz przypomniał, że zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego

i  o  wolontariacie  program  powinien  być  uchwalony  do  30  listopada  br.  Powiedział

o ogólnych warunkach konsultacji, że ich wyniki nie są wiążące, a ostateczna decyzja

o wprowadzeniu zaproponowanej zmiany należy do Prezydenta Miasta.

Pani Halina Wojtowicz Moszyńska przypomniała, że w ubiegłym roku zgłosiła wiele uwag

i zmian.



Pan Mirosław Bołociuch zaznaczył, że ważnym będzie ujednolicenie współpracy między

klubami sportowymi. Zaproponował za współpracę dodatkowe punkty przy ocenie ofert.

Pani  Ewa  Bajurny  jest  tego  samego  zdania,  że  środki  finansowe  powinny  być

przekazywane tam gdzie jest wspólna realizacja i korzystanie. Dodała, że Towarzystwo

Miłośników  Lwowa  i  Kresów  Południowo  –  Wschodnich  zgłosiło  uwagi  do  programu

poprzez  uzupełnienie  zapisu  na  rzecz  wsparcia  inicjatyw  zmierzających  do  ratowania

i ochrony pamiątek przeszłości RP.

Pan  Robert  Obaz  powiedział,  że  punktów  za  wspólne  działanie  nie  należy  dodawać

do  programu  współpracy  tylko  do  karty  z  kryteriami  oceny  oferty.  Dodał,

że konkurencyjność między klubami sportowymi jest potrzebna pod warunkiem, że jest

prowadzona z zasadami.

Pan  Henryk  Kulesza,  przypomniał  o  wypowiedzi  Pana  Piotra  Paczóskiego  Zastępcy

Prezydenta Miasta na temat zasad współpracy z klubami sportowymi. Popiera dodatkową

punktację i środki finansowe za współpracę między organizacjami.

Pan  Lech  Piotrowski  zaproponował  rozszerzenie  zapisu:  „...  7)  ochrony  środowiska

e) monitoringu stanu środowiska ...” - dopisać Cieplic.

Pani Ewa Bajurny odpowiedziała,  że wszyscy mieszkańcy Jeleniej  Góry mają potrzebę

życia w czystym powietrzu i nie widzi potrzeby wyszczególniania np. na dzielnice miasta.

Pan Robert Obaz również zaznaczył, że nie widzi potrzeby uzupełniania zapisu programu.

Pani  Ewa  Bajurny  zaproponowała  oddelegowanie  Pana  Lecha  Piotowskiego   jako

przedstawiciela Rady Działalności Pożytku Publicznego do współpracy z Radą Jednostki

Pomocniczej Uzdrowisko Cieplice. 

Rada desygnuje Pana Lecha Piotrowskiego do współpracy.

Pan Mirosław Bołociuch zaproponował głosowanie w sprawie opinii o programie na 2019

rok. Rada jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła pozytywna opinię stanowiącą załącznik

nr 2 do protokołu. 

Kolejny termin posiedzenia wyznaczony został na dzień 10.10.2018 r. w Urzędzie Miasta
Jelenia Góra ul. Okrzei 10 sala nr 001.

Na tym posiedzenie zakończono.
Protokół sporządziła:                                                   Przewodniczący RDPP
Karolina Juśkiewicz-Rycyk                                             Mirosław Bołociuch


